
 

Zápis z jednání AS FPH ze dne 26. 6. 2025 
 

Přítomni: Bobrytskyy, Dostálová, Džbánková, Graňák, Machek, Palíšková, Pittermann, 

Půbalová, Svobodová, Valkovičová, Vítečková, Zelený 

Omluveni: Horová, Lacková, Mařanová, Pernica, Rathouský,  

Neomluveni: -- 

Hosté:  Hnilica 

Program jednání 

1. Odvolání člena vědecké rady FPH VŠE na vlastní žádost 

2. Výzvy, úkoly a priority AS FPH ve zbytku funkčního období 

3. Různé 

Hlasování o programu jednání: 
Pro: 12 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

1) Odvolání člena vědecké rady FPH VŠE na vlastní žádost 

Návrh usnesení: AS FPH souhlasí s odvoláním Ing. Rut Bízkové z Vědecké rady Fakulty 
podnikohospodářské. 

 
Hlasování: 

Pro: 12 Proti: 0 Zdržel/a se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
 

 
 
2) Výzvy, úkoly a priority AS FPH ve zbytku funkčního období 

Pan děkan uvedl, že nedávno proběhlá anketa spokojenosti mezi zaměstnanci měla cca 42% 
návratnost, vyhodnocení však není zcela kompletní. Ačkoliv je anonymita odpovědí zaručena, někteří 
respondenti měli obavy z toho, že odpovědi nebudou anonymní, protože výběr katedry byl povinný. 
Pro vedení fakulty je ale důležité znát situaci na katedrách. Demografická data jako např. pohlaví 
respondenta sbírána nebyla. Je možné zvážit rozdělení ankety na fakultní a katedrální část, což by ale 
mohlo také být z hlediska návratnosti kontraproduktivní. Pan děkan by uvítal větší zpětnou vazbu na 



 

otázku zaměstnaneckých benefitů a tuto problematiku by rád dále rozpracoval. Obecná atmosféra na 
fakultě je dle odpovědí příznivá, bylo by ale jistě přínosné se zaměřit na vylepšení komunikace, a to i 
prostřednictvím senátorů a senátorek. Zpráva o vyhodnocení ankety spokojenosti bude AS FPH 
k dispozici. Dále proběhla diskuze ke studentské evaluaci výuky, kdy by bylo vhodné studentům více 
zdůraznit, že jejich názor má reálný dopad. Zároveň by bylo vhodné se zamyslet nad vylepšením otázek 
v evaluaci a dát pozor na to, aby výsledkem snahy o zvýšení spokojenosti studentů nebylo nezamýšlené 
snižování náročnosti studia. Náročnost by měla odpovídat studijní zátěži a počtu hodin věnovaných 
studiu, nicméně ukazuje se, že je vnímána nejednoznačně.  
 
Diskuze se následně věnovala tématu bakalářských projektů, přičemž bylo vyjasněno, že tyto projekty 
mohou být potenciálně i týmové. Je v plánu reakreditace bakalářského studijního programu PEM. 
V tomto programu se plánuje zavést tzv. tracky, které budou realizovány prostřednictvím volitelných 
předmětů a budou osvědčením získání specializovaných znalostí a dovedností. Při tom je třeba dát 
pozor na zachování spolupráce mezi katedrami. Při plánované reakreditaci programu PEM je třeba 
zvážit ekonomičnost výuky, která je v současné době velice nákladná, a více využívat nástroje nepřímé 
výuky. Studium by mělo být více atraktivní. 
 
Dále proběhla diskuze k využití umělé inteligence při studiu. Na katedře manažerské psychologie a 
sociologie a katedře podnikání je pozorován klesající trend v kvalitě prezentací a schopnosti studentů 
reagovat na související dotazy. Umělou inteligenci není vhodné zcela zakazovat, ale je třeba s ní 
efektivně pracovat a zabránit negativním souvisejícím jevům. K tématu se AS FPH vrátí v zimním 
semestru. 
 
AS FPH dále konstatoval, že byly zaznamenány nevyhovující hygienické podmínky na dámských 
toaletách na Jižním Městě, které nemají zavírací koše na odpadky a působí nepříjemný zápach. 
Nepříjemný zápach, možná způsobený stavem kanalizace, je zaznamenán i v učebnách. Chybějící 
zavírací koše na dámských toaletách jsou problémem i v areálu na Žižkově. 

 

3) Různé 
 

V rámci bodu Různé nebylo dále nic projednáno. 

 

 
Zapsal: Ondřej Machek 
 
V Praze dne 26. 6. 2025 


